

反面

SOAP DISPENSER(MYX-W1) user's manual



Thank you for using this product!
Before using the product, please read this manual to ensure safe and correct use

product description



Instructions

Function operation: induction dispenser Key Description

1. Long press for the first time to turn on the display and display ON, and then the screen is in standby mode;
2. Switch between degrees Celsius and degrees Fahrenheit, double-click the switch to switch freely (The default is °C)
3. Click the button to switch gears, then display the battery temperature, and finally jump to the temperature(°C or °F is switched by oneself)
4. Gear analysis, the first block out of the bubble time is 0.6s, the second block out of the bubble time is 1sThe bubble time for the third block is 1.5s;
5. Power off: Long press the power button again and display OFF for power off.

Indicator light description

When charging the product, the screen is always on, the charging symbol is measured, and the battery is 0-100% increase in the number, the screen shows 1 as the first gear and 2 as the second Gear and display 3 are the third gear.

Precautions

1. After purchasing this product, please fully charge it before using it.
Charging input: 5.0V 1A;
2. Do not knock this product, otherwise it will cause internal damage;
3. Do not disassemble, modify or repair the product by yourself;
4. Do not allow children aged 0-6 to use this product alone;
5. When the power is less than 5%: the power indicator% flashes until the lowest voltage turns off.

Product parameter

Product model: MYX-W1
Battery capacity: 2000mAh
Product weight: 380g
Liquid capacity: 300ml
Product size: 130mm*130mm*60mm
Packing size: 140mm*140mm*73mm
Rated power: 5w
Input current: 1A

Negative product standard

1. 1*host computer 2. Instruction manual 3. Type-c data cable (length 100cm)
Non-marking adhesive*1;

CERTIFICATE OF CONFORMITY

m o d e l : MYX-W1

Inspectors: _____

Serial number: _____

This product passes the inspection and is allowed to leave the factory

正面

Bedienungsanleitung für den Seifenspender (MYX-W1)



Vielen Dank, dass Sie dieses Produkt verwenden!
Bevor Sie das Produkt verwenden, lesen Sie bitte dieses Handbuch, um eine sichere und korrekte Verwendung zu gewährleisten.

Produktbeschreibung



Anweisungen

Funktionsbedienung: Induktionsspender Tastenbeschreibung

1. Drücken Sie zum ersten Mal lange, um das Display einzuschalten und die Anzeige einzuschalten, und dannder Bildschirm befindet sich im Standby-Modus;
2. Wechseln Sie zwischen Grad Celsius und Grad Fahrenheit. Doppelklicken Sie auf den Schalter, um frei umzuschalten (die Standardeinstellung ist °C).
3. Klicken Sie auf die Schaltfläche, um den Gang zu wechseln, zeigen Sie dann die Batterietemperatur an und springen Sie schließlich zur Temperatur (°C oder °F wird von Ihnen selbst umgeschaltet).
4. Ganganalyse: Die Zeit des ersten Blocks außerhalb der Blase beträgt 0,6 s, die Zeit des zweiten Blocks außerhalb der Blase beträgt 1 s. Die Blasenzeit für den dritten Block beträgt 1,5 s;
5. Ausschalten: Drücken Sie erneut lange auf die Einschalttaste und zeigen Sie OFF an, um das Gerät auszuschalten.

Beschreibung der Anzeigeleuchte

Beim Laden des Produkts ist der Bildschirm immer eingeschaltet, das Ladesymbol wird gemessen und der Akku wird um 0 – 100 % erhöht. Auf dem Bildschirm wird 1 als erster Gang und 2 als zweiter Gang angezeigt und auf dem Display wird 3 als dritter Gang angezeigt Gang.

Vorsichtsmaßnahmen

1. Laden Sie dieses Produkt nach dem Kauf vollständig auf, bevor Sie es verwenden.
Ladeeingang: 5V, 1 A;
2. Stoßen Sie dieses Produkt nicht an, da es sonst zu inneren Schäden führen kann.
3. Zerlegen, modifizieren oder reparieren Sie das Produkt nicht selbst;
4. Erlauben Sie Kindern im Alter von 0 bis 6 Jahren nicht, dieses Produkt allein zu verwenden.
5. Wenn die Leistung weniger als 5 % beträgt: Die Leistungsanzeige "% " blinkt, bis die niedrigste Spannung angezeigt wird.

Produktparameter

Produktname: Seifenspender
Produktmodell: MYX-W1
Batteriekapazität: 2000 mAh
Produktgewicht: 380g
Flüssigkeitskapazität: 300 ml
Produktgröße: 130 mm * 130 mm * 60 mm
Verpackungsgröße: 140 mm * 140 mm * 73 mm
Nennleistung: 5 W
Eingangsstrom: 1A

Negative product standard

1. 1*host computer
2. 1*Instruction manual
3. 1*Type-c data cable (length 100cm)
4. 1*Non-marking adhesive

Negativer Produktstandard

M o d e l l : MYX-W1

Inspektoren: _____

Seriennummer: _____

Dieses Produkt besteht die Prüfung und darf das Werk verlassen